

Title (en)

Pocket and table timepiece with a suspension and support device

Title (de)

Taschen- und Tischuhr mit einer Aufhänge- und Haltevorrichtung

Title (fr)

Montre de poche et de table avec dispositif de suspension et de support

Publication

EP 0791865 A1 19970827 (FR)

Application

EP 97100773 A 19970120

Priority

- CH 20796 A 19960126
- FR 9601296 A 19960202

Abstract (en)

The watch case (3) has attached to it a suspension and support frame (3) fitted with means for suspension (12,40,41). The suspension part of the frame (12) is hinged (13) which enables the watch to be selectively suspended from the cord (41) or to be placed on a flat surface where it can be supported by bending the frame part (12) around the hinge (13).

Abstract (fr)

Une montre (1) dont la boîte (3) comporte une gorge sur sa périphérie est montée de manière amovible dans un dispositif de suspension et de support se composant de deux pièces (11 et 12) reliées par une articulation (13). La première pièce (11) a la forme d'un anneau ouvert élastique qui s'engage dans la gorge de la boîte. La seconde pièce (12) est sensiblement plate et comporte des moyens de suspension à l'opposé de l'articulation (13), ainsi qu'un épaulement susceptible de l'arrêter sous un angle aigu par rapport à la première pièce. Dans ce cas, on peut poser l'ensemble sur une table (34) ou toute surface horizontale. <IMAGE>

IPC 1-7

G04B 37/16

IPC 8 full level

G04B 37/14 (2006.01)

CPC (source: EP)

G04B 37/1413 (2013.01); **G04B 37/1446** (2013.01); **G04B 37/1473** (2013.01)

Citation (applicant)

- CH 50581 A
- CH 121145 A 19270616 - EMRICH G M B H J [DE]
- EP 0290935 A1 19881117 - EBAUCHESFABRIK ETA AG [CH]
- CH 323379 A 19570731 - MONTRES BUSGA S A [FR]

Citation (search report)

- [DA] CH 323379 A 19570731 - MONTRES BUSGA S A [FR]
- [A] FR 616603 A
- [A] DE 3400329 A1 19850718 - AUDI AG [DE]
- [A] FR 678308 A 19300321 - HOUR
- [DA] EP 0290935 A1 19881117 - EBAUCHESFABRIK ETA AG [CH]

Cited by

CN110244547A; CN114815567A

Designated contracting state (EPC)

DE GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0791865 A1 19970827; EP 0791865 B1 20000105; DE 69701047 D1 20000210; DE 69701047 T2 20000803

DOCDB simple family (application)

EP 97100773 A 19970120; DE 69701047 T 19970120